



**Protokoll fört vid styrelsemöte  
Uddevalla IS,  
Skidor och Skridsko,  
hos Installationsgruppen  
2019-08-15.**

Närvarande: Marcus Hofvander, Mats Andersson, Johnny Jönsson, Annika Olsson och Stefan Utberg.

**1. Mötets öppnande.**

- Ordförande Marcus Hofvander förklarar mötet öppnat.

**2. Föregående mötesprotokoll.**

- Genomgång och godkännande av föregående mötesprotokoll från 2019-06-13.

**3. Ekonomi.**

- Vi har i dagsläget ca 673564 tkr på kontot. Strandjoggen gav ett ungefärligt överskott på 80tkr, (av de 80 är 64tkr sponsorintäkter).
- Vi beslutade att resterande tävlingskläder säljs till halva priset så att vi kan bestämma helt ny kollektion med nya sponsorer. Detta skall informeras via facebook och på hemsidan uisskidor.se. Cicci inventerar och publicerar. Cicci informerade om att utförsäljningen går lite trögt. (*Kvarstår från 190613*).

**4. Rapporter.**

- Strandjoggen. 134 ungdomar sprang loppet i år. Krister rapporterar på nästa möte. (*Kvarstår från 190613*).
- SWIX UA MTB, Nästan 1300 startande. Tävlingen gick bra, allt är inte sammanställt än men gissningsvis så blir det ett överskott på ca 400tkr. Arrangörsföreningarna har fått i uppdrag att överväga och besluta om hur de ska lösa arrangörs- och funktionärsrollerna inför kommande år, våra representanter Mats Andersson och Martin Noord har inte längre tid att göra den stora uppoffring som krävs, de kan dock tänka sig att vara kvar på en mindre nivå om vår förening kan avlasta dem. Bedömningen är att det i så fall behövs 3-4 personer som kan lägga ca 150timmar utspritt under året men där större delen av tiden läggs från april fram till loppet.

**5. IT**

- Utveckling av hemsidan: Medlemsregistret uppdateras under september. Resterande viktiga dokument ska scannas in och läggas i styrelsens arbetsrum. Spårkartor samt UIS 100-årskompendie kommer att läggas in. Johnny ”publicerar” hemsidan när han känner sig redo.

**6. Tävling/Träning.**

- Johnny närvarar på teknikträning med Sandra den 28/8 kl.18-20. Deltagarna kommer att filmas av Johnny och de får tips och råd av Sandra Hansson. De som vill erbjuds att få ”sin” film om de tar med sig eget USB-minne. Om även detta andra tillfälle faller väl ut så får Johnny i uppdrag att boka upp Sandra på ett tillfälle/månad under hösten.

- Mats kontaktar Aktivitus och bokar om möjligt föreläsning i september.
- Styrelsen beslutade att inte ha tränare utan att tisdagsträningarna sker planerat men spontant med gemensam samling och körning. Träningarna börjar 3/9 kl.18.
- Mats föreslog att föreningen vid snö på Bulid arrangerar träning för barn.*(Kvarstår från 190613)*.
- Föreningen kommer att hyra buss för transport till TSOK's konstnöspår kommande vinter.*(Kvarstår från 190613)*.
- Mats kontaktar UCK MTB för att undersöka möjligheten till samarbete på ungdomssidan i höst/vinter.*(Kvarstår från 190613)*.
- Veteran- och Junior SM i Rullskidor, 14-15/9 i Skövde. Janne Johansson, Agneta Öster samt Leo Rodin ska delta.
- Alliansloppet i Thn den 17/8. Johnny, Jan-Erik Karlén, Anders Byström och Leo Rodin ska delta.
- Johnny undersöker möjligheterna och bokar träningsläger i Sjusjön eller Nordseter v.50

## 7. Policy kring tävlingar och startavgifter.

- Annika reviderar och skickar runt policydokument. När det har granskats och godkänts av alla så publicerar Johnny dokumentet på hemsidan. Policyn ska årligen granskas och revideras på första ordinarie styrelsemöte.

## 8. Övriga frågor.

- Beslutades att föreningen köper in beachflaggor. Cicci jämför priser och beställer. Viktigt att markstativ följer med. *(Kvarstår från 190613)*.
- Det ryktas att Ua kommun ska köpa Nyckelås av Fortifikationsverket för att sedan hyra ut till ridklubb. Detta skulle kunna bli problem för oss beträffande skidspåren på Bulid. Marcus har varit i kontakt med Anna Reinhart beträffande Nyckelås. Svaret från Ua kommun sammanfattas såhär: *Fortifikationsverket har beslutat sig för att sälja området och Ua kommun har förköpsrätt. De har skrivit ett intentionsavtal och det pågår utredning om köp. Stora delar av området kommer att bli statligt naturreservat som då kommunen får i uppdrag att förvalta. Det förekommer väldigt mkt spekulationer. Det kan bli ett ridhus men det kan också inte bli. Finns inga beslut om någonting ännu. Kommunen är mkt väl medvetna om den verksamhet som vi bedriver på området och de kommer att ta hänsyn till detta. Jag berättade också att föreningen försökt få arrendera Nyckelås av Fortifikationsverket men fått avslag. Hon noterade detta i händelse av att det blir köp för då behöver ju kommunen få in hyresgäster i lokalerna.*
- Pölder Sport har framfört att de är intresserade av att teckna någon form av avtal som ger medlemmarna rabatt. Styrelsen ställer sig positiva till det.
- Klubbkläder och sponsorfrågan: Hur ska vi agera framåt. Frågorna är inte akuta men vi håller dem under bevakning framöver.
- Annika aviserade att hon har för avsikt att lämna styrelsen, hon tar kontakt med valberedningen.

## 9. Nästkommande möten:

- 19/9 kl.18 hos Installationsgruppen.
- 24/10 kl.18 hos Installationsgruppen.
- 21/11 kl.18 hos Installationsgruppen.
- 10/12 kl.18 hos Installationsgruppen.

## 11. Mötet avslutas.

Protokollförare:



Marcus Hofvander  
Tf. Sekreterare

Justeras:



Mats Andersson  
Kassör